KNOSSOS €

Knossos is a historical board g%j with rul ' are deduced and
interpreted, not absolutely established. Here's a summary of the rules and
how the game is played. -
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4. Special cases:
& Square 8: All pieces must stop here before and after the river.
& Square 3: Safe square with no special function.
& Boxes 6 and 7: Potential traps requiring a second roll of the dice to
determine movement.

5. Piece exit:
& Pieces can leave the board from square 19 with any score.
& Pieces can also exit from squares 12, 16, 18 or 15, 17, 20 with an
exact score.
End of game:
The first player to clear all his pieces from the board wins the game.

Strategy:

The main strategy is to avoid dangerous squares where your opponent can
expel your pieces. The pyramid dice make the game more random and
exciting.

In short, the game of Knossos is a mixture of strategy and chance, where the
aim 1s to navigate safely between the Land of the Living and Haydes, while
avoiding the traps set by your opponent.
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Le jeu de Knossos est un jeu de plateau _"storique avec des regles déduites
et interprétées, et non absolument e lies. Voici un résumé des régles et du
déro nel 1t du jeu. “ —— .
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4. Cas Spéciaux:
& Case 8 : Toutes les picces doivent s'arréter ici.avant et-apres
la rivieres.
& Case 3 : Case sure sans fonction particuliere.
& Cases 6 et 7 : Picges potentiels nécessitant un second lancer
de dés pour déterminer le déplacement.

5. Sortie des Pieces :
& Les pieces peuvent quitter le plateau depuis la case 19 avec
n'importe quel score.
& Les pieces peuvent également quitter depuis les cases 12,
16, 18 ou 15, 17, 20 avec un score exact.

Fin du Jeu :
Le premier joueur a faire sortir toutes ses pieces du plateau gagne
la partie.

Stratégie :

La stratégie principale consiste a éviter les cases dangereuses ou
l'adversaire peut expulser vos pieces. Les dés en forme de
pyramide rendent le jeu plus aléatoire et excitant.

En résumé, le jeu de Knossos est un mélange de stratégie et de
hasard, ou l'objectif est de naviguer de maniére siire entre le Pays
des Vivants et -Haydes, tout en évitant les pieges posés par
l'adversaire.




